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Zápis č. 1/2022 

z jednání KMČ Jaroslavice v pátek 21. 1. 2022 
 

Přítomni: V. Karola, Ing. Z. Domanský, T. Bureš, V. Záhořák, M. Zbořilová, on-line připojen               

p. Buchtík 

Hosté: p. V. Volf /jmen.ZMZ/, PhDr. J. Pala 

 

Program: 1. Volba předsedy komise 

                  2. Vyjádření KMČ k plánované RZ – Barum Rally 

                  3. Změna trasy autobusové linky 31 

                  4. Informace o plánované výstavbě v místní části 

                  5. Nové podněty, různé připomínky 

 

1. Jednání komise zahájil p. Karola, s ohledem na přítomnost jen poloviny členů komise bylo 

rozhodnuto volbu nového předsedy komise odložit na únorové jednání. 

2. Na KMČ se obrátili pořadatelé letošní soutěže Barum Rally s termínem konání ve dnech  

26 – 28. 8. 2022. Plánují RZ Pindula, přes místní část Jaroslavice – Návrší, Drahy, Průkop. 

Žádají komisi o vyjádření k plánované rychlostní zkoušce, která se pojede  27 - 28. 8. 2022 

přes zmiňované ulice. Na jednání komise se online připojil p. Buchtík a tak bylo 

nadpoloviční většinou komise vyjádřeno souhlasné stanovisko s připravovanou RZ 

soutěže Barum Rally. 

3. Členové komise nesouhlasí s provedenou změnou trasy linky 31, která od  

1. 1. 2022 jezdí na trase Jaroslavice – Mladcová. Poukazují na zhoršenou dostupnost 

zejména pro starší občany, kteří při cestě na poštu a ke zdravotnímu středisku na třídě T. 

Bati musí na nám. Míru přestupovat. Spoje nenavazují ani na trolejbusové linky do 

Malenovic a Otrokovic a ke Krematoriu Zlín. Chybí i návaznost spojů v opačném směru 

od Otrokovic do Jaroslavic. Byl zrušen ranní autobus, který jezdil bez přestupu až do Louk. 

Bylo zrušeno zejména o víkendech hodně autobusů, takže se prodloužila doba čekání na 

městskou dopravu. To povede k nárůstu dopravy osobními auty a zvýší už tak špatnou 

průjezdnost městem a nedostatečný počet parkovacích míst ve městě. Komise vyzvala 

občany, aby se obrátili se svými připomínkami a náměty na řešení situace do kanceláře 

místní části. 

4. P. Domanský informoval komisi o plánované výstavbě domu u sportovního hřiště  

a také o obavách SK Jaroslavice v souvislosti s možnými úpravami terénu v okolí hřiště. 

Členové SK zjistili, že dochází k mírnému ujíždění severozápadního rohu hřiště, to je nyní 

zajištěno terénním svahováním. SK se obává, že při stavebních pracích může dojít 

k narušení stability svahu. Případná oprava tak bude komplikovaná, protože k hranicím 

hřiště není právně zajištěný přístup z vnější strany hřiště a na hřišti samotném je 

instalována nákladná technologie závlahového systému, který by byl stavební technikou 

zničen. SK Jaroslavice a KMČ Jaroslavice se stavbou domu nesouhlasí a upozorňují SMZ 

jako vlastníka pozemku na nebezpečí možné škody na majetku města. Žádáme o vyjádření 

k tomuto problému.  
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5. Různé  

- Informace o skládce suti na tzv. „dálnici“, nezpevněné lesní cestě mezi Kudlovem 

a Lesní čtvrtí 

- Debata členů komise o zajištění prostupnosti územím místní části  

- P. Karola upozornil na skutečnost, že byl odstraněn zákaz odbočení z ulice Průkop 

/Jarosl. Paseky/ na ulici Březovskou – směr Kudlov, což bylo komisí kritizováno. 

- p. Volf informoval přítomné členy komise o možných dalších úpravách této části 

komunikace pro pěší 

 

Příští jednání se dle dohody uskuteční v pondělí 21. 2. 2022 v 18:00 hod. v budově na 

Anenské.  

 

V Jaroslavicích 25. 1. 2022 

 

Zapsala: J. Skydánková, tajemnice KMČ 

Ověřil: V. Karola, zastup. předseda KMČ 

 


